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EE invus.ni];EESIEEEDI @minvws.ni]
a
Sent: ue

Subject: LET OP:Ee cezich m.i. ten onrechte op afspraken

Received: 2 ha 9:33:27 AM

Jai —Zie onder.

Is dit wellicht het moment om definitief een knoop door te hakken en expliciet schriftelijk een punt te zetten achter iedere vorm

van betrokkenheid?

Gr

5.1.2e SE BEEeo ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 10:22

Aan; SEEo ins.
Onderwerp: FW: Re:

t.l.

5.1.2e

Verzonden: zaterdag 20 februari 2021 08:44

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Re:

Wellicht ten overvioede en voor alle duidelijkheid: ik ga niet over een eventuele inzet van jou aan de kant van beleid. Mijn mail

magje ook niet zo lezen. Wat mij aan jouw opsomming opviel is dat dat vooral beleidsmatige zaken zijn en dat ik die niet vanuit

RDO contracteer.

Daarnaast deed ik ook geen toezegging over een rol bij RDO. Daarnaast vind ik een rol as NEE dit stadium met

een focus op één onderdeel te vaag en zou dat potentieel ook wel sterk overlappend zijn de rol van JERIIEr ligt wel nog veel werk

op het vlak van het ontwikkelen en uitdenken van de niet-digitale variant. Daar ga ik binnenkort een vraag voor uitzetten.

Goed weekend

van: IIEKEDEM <B@nny.nl>

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 17:41

Aan:IEEE< minvws.nl>

Onderwerp: Re:

“IER
Bedankt voor je uitgebreide mail! Het was fijn om te lezen, omdat het me sterkt in de afspraken die ik een paar weken

geledenneheb gemaakt om aan de beleidskant ondergebracht te blijven. Een groot voordeel daarvan is

dat ik ook in de toekomst mijn[IEEEkan behouden, zowel aan de DOTT/beleidskant als ook als “chief

product” voor CoronaCheck richting/binnen RDO.
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De afgelopen weken maken we ontzettend grote sprongen en ik ben trots om te zien hoe snel het gaat. Ik hoop dat je dit

weekend een beetje by kunt komen op Texel en maandag weer geinspireerd en energiek aan een meuwe week zult

beginnen. Fijn weekend en spreek je maandag!

Hartelijke groct | REN

On Mon, 15 Feb 2021 at 21:26, EEEGin ws.ul> wrote:

Dag

Dank voor het inzichtelijk maken van de activiteiten.

Opje vraag of ik vind dat jij beter ondergebracht kan worden bij RDO, zijn een paar zaken relevant.

Allereerst: RDO is een uitvoeringsprogramma onder de directie Informatiebeleid. Wij zijn opgezet om uitvoering te geven aan de

realisatie van een aantal Covid-19 gerelateerde ICT projecten in opdracht van de beleidsdirectie pdcl9.

Het valt me op dat een deel van de activiteiten (zoals bv genoemd onder bullets 1, 2, 3, 5, 6,9, 10 ) bovenal beleidsmatig van aard

zijn. Het kan zijn dat je dat deed / doet in opdracht van de beleidsdirectie, maar vanuit RDO past dat niet aangezien wij zoals

gezegd uitvoering doen en geen beleid. Hetzelfde geldt voor je ondersteuning van het communicatieteam (15). Ook voor je

participatie in aantal werkgroepen (zoals antigeen, thuistesten en DOTT) die onder de LCT vallen, geldt dat RDO daar niet de

contractering voor kan doen.

Als ik het zo afpel is slechts een deel passend bij RDO. lk schat in voor 1 a 2 dg per week.

Het is goed om je beseffen dat ik alleen rechtmatig mag inkopen. De aard van de werkzaamheden die wel passen binnen RDO

vallen onder de vlag van ‘ICT advies’. Daarvoor heeft VWS een raamovereenkomst afgesloten met een acht-tal leveranciers,

waaronder een tweetal brokers. De procedure zou dan zijn dat ik een vraag, na akkoord vang uitzet via inkoop bij deze acht

leveranciers. Je zou jezelf dan via een van de acht partijen kunnen aanbieden, maar op voorhand kan (zoalsje zal begrijpen) hier

geen toezegging gedaan worden.

Groeten,

van: IIESEDIM <E@nny.ni>

Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 07:41

Aan: IERETIINN) < minvws.nl>

Onderwerp:

Goedemorgerf REN
Bedankt voorje belletje gisteren! Hierbij de mail waar je om had gevraagd:-)

Me heb ik afgesproken dat ik organisatorisch ondergebracht word bij de DOTT en vorige
week lie weten dat daar een opdrachtbrief voor wordt opgesteld. Als je denkt dat het beter is dat ik

deels/volledig bij jou word ondergebracht enEER con dat ook, dan heb ik daar natuurlijk
geen bezwaar tegen maar laten we dat dan goed met elkaar afstemmen.

Je vroeg me mijn rol te beschrijven. buiten verzoek

i

buiten verzoek

buiten verzoek

Mijn idee is daarbij steeds om weg te blijven bij aansturing (dat doe jij overall, en [EEE
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voor het team) maar me juist volledig te focussen op het analyseren van de ontwikkeling van de pandemie,
werken aan een toekomstvisie en het overkoepelende concept. Als ik kijk naar mijn werkveld, dan zie ik het

volgende:

« Ontwikkelen overkoepelende visie op hoe het virus en de verspreiding ingedamd kan worden, rekening
houdende met te verwachten ontwikkelingen, de behoefte van de maatschappij en mogelijkheden
digitaal en offline

+ Ontwikkelen visie op essentiéle deelterreinen (testtoegang, zelftesten, testbewijs)
= Het continu toetsen en verbeteren van die visie, samen met experts (epidemiologen, virologen,
microbiologen, modelleurs)
« Op basis van deze visie input leveren aan diverse werkgroepen waar ik in zit
« Vertalen van die visie naar concrete digitale oplossingen/functionaliteiten in die oplossingen
« |dentificeren van relevante maatschappelijke ontwikkelingen en initiatieven

+ Samen met de product owner(s) de visie vertalen naar epics en een roadmap
+ Ondersteunen van de product owners en leden van het bouwteam bij het realiseren van de roadmap,
o.a. als sparringpartner en leveren van input op teksten, schermen, designs en complexe
uitdagingen/dilemma's
« Defini€ren van en anticiperen op midden- en langetermijn knelpunten, deze adresseren bij
stakeholders en helpen mogelijke oplossingen te identificeren

+ Vroegtijdig signaleren van juridische issues en schakelen met de privacy officer/\WJZ om ze te vragen

dit te mitigeren zoals ik bijv. in het vroegste stadium bij de benodigde wetsaanpassing heb gedaan
«+ Bijdragen aan een goede en effectieve samenwerking met interne en externe stakeholders

+ Verkennen samenwerkingsmogelijkheden met partijen die intern aangedragen worden of zich extern

melden (zoals eerder met de Unlocked’s van deze wereld)
« Contacten leggen en onderhouden met (nieuwe) stakeholders, ze enthousiasmeren voor de

samenwerking en ‘strategische issues’ met ze voorverkennen (eerder contact met Roche over

aanpassingen van de testcartridges t.b.v. zelftesten, en zoals bijv. nu met VNG/NVvB)
« De communitymanager helpen bij het identificeren van onderwerpen om met de community te

delen. Daarnaast aanwezig zijn in de community en (live)sessies om zaken toe te lichten/het gesprek te

voeren.

« Het communicatieteam helpen de visie op basis waarvan de digitale toepassingen ontwikkeld worden

goed te begrijpen, en helpen bij het ontwikkelen en uitrollen van een communicatiestrategie - inclusief

praktisch advies zoals bij het bedenken van een nieuwe naam voor de app
« Adviseren over de go-to-live strategie en uitrol en daarin mogelijk zelf nog een rol spelen
. BE3zn slides bedienen tijdens publiekspresentaties :-)
« Registreren en verhuizen van domeinnamen, adviseren bij overnames
+ Deelname aan verschillende werkgroepen waar ik mijn combinatie

van juridisch/technisch/bedrijffskundige kennis/ervaringen aan toevoeg en als liaison tussen de

verschillende werkgroepen alsmede het CoronaChecker-kernteam optreed, waaronder:

werkgroep Digitale Ondersteuning Testketen vanuit Burgerperspectief

werkgroep antigeentesten
werkgroep thuistesten

werkgroep DOTTO00

00

« en gevraagd/ongevraagd adviseren van de MVWS.

De lijst is niet compleet maar geeft denk ik een aardig beeld van mijn werkveld. Wil je hier vanmiddag nog

even over belen?

Hoorde trouwens dat de kans heel groot is dat we binnenkort in Nederland losgaan met zelftesten, de

docentenpopulatie wordt nu als eerste groep overwogen. En ik heb minder gunstige dingen gehoord over de

beocogde max. geldigheid van testbewijzen, waardoor krachtig sturen op een goede toegeleiding mogelijk

belangrijker gaat worden omdat er weinig tijd kan zitten tussen test en gebruik testbewijs - ik praat je daar

graag over bij, maar dat kan ook in de Daily van het Kernteam.
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Hartelijke groet en een fijne dag toegewenst,


